



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

សារលិខិតជូនព្រះ

សូមគោរពជូន

សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ ហ៊ុន សែន នាយករដ្ឋមន្ត្រី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ ជាតិគោរពជំនុំជំនួសបំផុត។

ក្នុងឱកាសនៃពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំសកល ឆ្នាំ២០២៣ ខាងមុខនេះ ខ្ញុំបាទនិងថ្នាក់ដឹកនាំ ព្រមទាំងមន្ត្រីរាជការទាំងអស់ នៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ សូមលើកហត្ថប្រណមបូងស្នងដល់គុណបុណ្យព្រះឥន្ទ្រគ្រីយ កែវទាំងបី វត្តស័ក្តិសិទ្ធិ ក្នុងលោក និងទេវតារក្សាទឹកដី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា សូមព្រះអង្គតាមជួយបំបាត់ថែរក្សា បោះព្រំ ប្រទានពរជ័យ សិរីសួស្តី បរិមហាប្រសើរជូន **សម្តេចតេជោនាយករដ្ឋមន្ត្រី និងសម្តេចកិត្តិព្រឹទ្ធបណ្ឌិត**។

ផ្ដិតក្នុងឱកាសដ៏សោមនស្សរីករាយនេះដែរ យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមសម្តែងនូវមេរោសពោតនាគោរព និងដឹងគុណ ដោយស្មោះអស់ពីដួងចិត្តចំពោះ **សម្តេចតេជោ និងសម្តេចកិត្តិព្រឹទ្ធបណ្ឌិត** ចំពោះវិភាគដ៏ឧត្តុង្គឧត្តម និងថ្លៃថ្លា បំផុតសម្រាប់ជាតិមាតុភូមិកម្ពុជា ដែលជានិច្ចកាល **សម្តេចនាំទង្វេ** បានយកអស់នូវកម្លាំងកាយចិត្ត ប្រាជ្ញាស្មារតី ព្រះការ លះបង់គ្រប់បែបយ៉ាង ក្នុងបុព្វហេតុបម្រើជាតិ សាសនា និងព្រះមហាក្សត្រ។ ពលិកម្មដ៏ធំធេងរបស់ **សម្តេចនាំទង្វេ** បាន ធ្វើឱ្យមាតុភូមិកម្ពុជាទទួលបាននូវសុខសន្តិភាពពេញលេញ ស្ថិរភាពនយោបាយ សុខុមាលភាពសង្គម ដីភាពរស់នៅរបស់ ប្រជាជនមានការរីកចម្រើន និងអភិវឌ្ឍន៍លើគ្រប់វិស័យមកដល់បច្ចុប្បន្ន។

យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នាពិតជាមានមោទនភាពក្រៃលែង និងចងចាំមិនអាចបំភ្លេចបានឡើយ នូវវិភាគដ៏ឧត្តុង្គឧត្តម និង ថ្លៃថ្លាបំផុតរបស់ **សម្តេច** និងសូមប្តេជ្ញាគោរព និងដើរតាមមាតិកានយោបាយដឹកនាំប្រកបដោយគតិបណ្ឌិតរបស់ **សម្តេច** ជាអៀងហ្វុត។

ក្នុងឱកាសដ៏មហាប្រសើរនេះ យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមបូងស្នងដល់គុណបុណ្យព្រះឥន្ទ្រគ្រីយ និងវត្តស័ក្តិសិទ្ធិ ទាំងអស់ក្នុងលោក សូមប្រោសប្រទានជូន **សម្តេចតេជោ និងសម្តេចកិត្តិព្រឹទ្ធបណ្ឌិត** ព្រមទាំង **ធុន្ទ្រា ធុន្ទ្រី ចៅវុឌ្ឍស ចៅស្រី** សូមមានសុខភាពល្អបរិបូណ៌ និងសមប្រកបនូវព្រះពុទ្ធពរទាំង៤ប្រការគឺ អាយុ វណ្ណៈ សុខៈ និងពលៈ កុំបីយៀងឃ្លាតឡើយ។

សូម **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ ហ៊ុន សែន នាយករដ្ឋមន្ត្រី** នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា មេត្តាទទួលនូវការវិភាគដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ និងជ្រាលជ្រៅបំផុតពីយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។

ថ្ងៃ ច័ន្ទ ១១ រោច ខែឧសភា ឆ្នាំខាល ចត្វាស័ក ព.ស.២៥៦៦
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ១៩ ខែ ធ្នូ ឆ្នាំ២០២២

គំណាចចៅក្រមនៃអង្គជំនុំជំនួសបំផុតនៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ



ផ្លូវលេខ ១១